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IB 19.033 Lokaal Sportakkoord

Om ouderen en kwetsbare groepen te begeleiden naar de beweegmogelijkheden in Rijswijk, wordt in 
2020 gebruik gemaakt van zorgverleners, Welzijn Rijswijk en woningbouwcorporaties. Dit wordt 
gedekt vanuit bestaande middelen. In 2021 wordt inzet van een professional beoogd. Hiervoor wordt 
€23.000 ( mogelijk €30.000) begroot. Wat is de achterliggende reden om in 2021 extra budget vrij te 
maken en een professional in te zetten in plaats van gebruik te blijven maken van de bestaande 
kanalen?

RA 19.077 Nationale Ombudsman Brief aan de gemeenteraden

In beantwoording op artikel 42 vragen van de PVDA geeft de wethouder  aan dat verwacht wordt dat 
de problemen rondom de WMO in het vierde kwartaal van 2019 weer genormaliseerd zou zijn. Hoe 
is de situatie momenteel rondom de kwaliteit en doorlooptijd van WMO middelen? IS de situatie 
zoals geschetst in de brief van de Ombudsman nog van toepassing? Welke stappen zijn en worden er 
nog gezet om de situatie te verbeteren? 


